

**2023 年區議會一般選舉**  
**提名人補充頁 — 地區委員會界別**  
(適用於地區委員會界別及區議會地方選區的提名表格)  
**2023 DISTRICT COUNCIL ORDINARY ELECTION**  
**SUPPLEMENTARY SHEET FOR SUBSCRIBERS —**  
**DISTRICT COMMITTEES CONSTITUENCY**  
(Applicable to the Nomination Forms of District Committees constituency and  
District Council geographical constituency)

只供有關部門填寫  
For Official Use Only

提名編號 Nomination No.:

呈交日期: \_\_\_\_\_  
Submission Date

呈交時間: \_\_\_\_\_  
Submission Time

區議會名稱〔見說明第 1 項〕: \_\_\_\_\_

Name of District Council [see Note 1]

\*地區委員會界別/區議會地方選區名稱: \_\_\_\_\_

〔見說明第 1 項〕

\*Name of District Committees constituency / District Council geographical constituency [see Note 1]

候選人姓名(正楷)〔見說明第 3 項〕: \_\_\_\_\_

Name of Candidate (in BLOCK LETTERS) [see Note 3]

我/我們是上述界別或選區所屬的地方行政區的地區委員會委員,現以地區委員會界別的選民身分提名上述人士為於 **2023 年 12 月 10 日**舉行的區議會的一般選舉的上述界別或選區的候選人。我/我們的個人資料如下—

I/We am/are member(s) of the District Committees of the District to which the above constituency belongs and I/we, as (an) elector(s) for the above constituency, hereby nominate the person named above as a candidate for the above constituency at the District Council Ordinary Election to be held on **10 December 2023**. My/Our particulars are as follows —

**提名人資料 Particulars of Subscribers**

提名人資料會供公眾查閱。在展示前,所有身分證號碼會被遮蓋。  
Particulars of subscribers will be made available for public inspection.  
All identity card numbers will be covered before display.

地區委員會: \* 分區 / 地區撲滅罪行 / 地區防火委員會

District Committees: \* Area / District Fight Crime / District Fire Safety Committee

〔請參閱提名表格上的有關說明,包括保障資料原則〕

[Please see relevant notes on the Nomination Form, including Data Protection Principles]

優次 編號 (由 1 開始) Priority Number (starting from 1)	中文姓名(正楷) Name in Chinese	英文姓名(正楷) (姓)(名) Name in English (in BLOCK LETTERS) (Surname) (Other name)	香港身分證號碼 Hong Kong Identity Card Number	提名人簽署 (必須由每名 提名人 親自簽署) Subscriber's Signature (must be <b>personally signed</b> by each subscriber)

\* 請刪去不適用者。

Please delete whichever is inapplicable.

# 此補充頁適用於 2023 年區議會一般選舉地區委員會界別及區議會地方選區由地區委員會界別選民簽署為提名人的提名表格。候選人應根據有關提名表格的有關說明為此補充頁填上順序的子頁碼。

This supplementary sheet is applicable to the Nomination Forms of the 2023 District Council Ordinary Election District Committees constituency and District Council geographical constituency subscribed by electors for the District Committees constituency. Candidate should refer to the relevant notes on the relevant Nomination Form to mark a consecutive sub-page number on this supplementary sheet.

\_\_\_\_\_ ( ) #